

2026 Sands X Alipay Tap For Luck Campaign (the “Campaign”)
2026 金沙 X 支付宝碰出好运活动（“活动”）

Campaign Details
活动细则

Campaign Period: 12 February 2026 – 18 March 2026
活动期间：2026 年 2 月 12 日 – 2026 年 3 月 18 日

During the Campaign Period, guests who visit designated spots at Sands Resorts Macao (“SRM”), can “tap” the “Alipay Tap!” NFC interaction device and enter the Campaign page to check-in and unlock voucher(s) at the spot. After clicking the button to receive the voucher(s), voucher(s) will be saved in the Alipay app. Guests can click to receive extra voucher(s) when they check-in 3/10/20/30/50 designated spots, respectively.

于活动期间，宾客在澳门金沙度假村（“SRM”）指定地点“碰一下”以进入活动页面打卡即可解锁优惠券。点击领取优惠券后，优惠券将保存在支付宝-卡包。当宾客打卡满 3/10/20/30/50 个指定地点时，可点击领取额外优惠券。

Voucher details are as follows:

优惠券内容如下：

Tap to complete check-in at designated spots and click to receive voucher(s). Designated spots and voucher(s) list are attached in Appendix I.

于指定打卡地点“碰一下”即可点击领取优惠券，指定打卡地点及优惠券清单请参考附录一。

Extra voucher(s) for completing check-in at 3/10/20/30/50 designated spots is listed below:

打卡满 3/10/20/30/50 个指定地点可获得以下相应额外优惠券：

Completed 3 check-in spots 累计打卡 3 个地点	CNY30 Instant Discount F&B Voucher x 1pc 人民币 30 元餐饮券 x 1 张
Completed 10 check-in spots 累计打卡 10 个地点	CNY50 Instant Discount F&B Voucher x 1pc 人民币 50 元餐饮券 x 1 张
Completed 20 check-in spots 累计打卡 20 个地点	CNY100 Instant Discount F&B Voucher x 1pc 人民币 100 元餐饮券 x 1 张
Completed 30 check-in spots 累计打卡 30 个地点	One (1) G Bear Chinese New Year Lucky Bag redemption voucher 一（1）个 G Bear 新年福袋兑换券
Completed all 50 check-in spots 累计打卡 50 个地点	One (1) Gift Pack redemption voucher 一（1）个礼包兑换券

* Vouchers are subject to limited quota and available on a first come, first served basis, while stocks last.

*优惠券限量发出，先到先得，发完即止。

*Each guest can collect the voucher(s) once at each check-in spots.

*每位宾客只能于每个打卡点领取一（1）次优惠券。

General Terms and Conditions:

一般条款与细则：

1. The Campaign is only open to Alipay personal account users, whose Alipay payment account has been authenticated with Chinese mainland identity document and bound to a Chinese mainland mobile phone number.
所有参与本次活动之人士必须为支付宝中国内地个人用户，其付款支付宝账户须已通过中国内地身份证实名认证并绑定中国内地手机号。
2. To enter this Campaign and be eligible to enjoy the Campaign offers, guests shall visit designated spots at SRM, use their own mobile phone to tap the "Alipay Tap!" NFC interaction device to unlock check-in and click to receive the Campaign voucher(s). The voucher(s) will be saved in the Alipay app.
宾客须于 SRM 线下指定打卡地点，使用个人的手机触碰“支付宝碰一下”NFC 互动设备方能参与本活动以解锁打卡点并点击领取活动优惠券。优惠券将保存在支付宝-卡包。
4. The Alipay Tap! cash discount voucher must be used at designated outlets in SRM that have installed "Alipay Tap!" payment terminal. The discount amount will be automatically deducted when the payment amount reaches the required minimum spending by paying with "Alipay Tap!" payment terminal.
支付宝碰一下代金券必须在SRM内已装有“支付宝碰一下”机具的指定商户使用，“碰一下支付”金额满额自动抵扣。
5. In the event of a refund or return, the used vouchers will not be granted.
若发生退款或退货情况，已使用之优惠券不予以退还。
6. Respective terms and conditions of the Campaign vouchers shall apply.
活动优惠券的使用受各自的条款与细则约束。
7. Guests must use the voucher before it expires, otherwise it will automatically become invalid.
宾客必须于优惠券到期前使用，否则过期自动作废。
8. By participating in the Campaign, guests expressly acknowledge and agree that Alipay will process the personal information submitted by Chinese mainland Alipay users in this Campaign in accordance with the "Ant Group Privacy Policy" <http://render.alipay.com/p/c/k2h4n8ug>. By registering and completing the request and payment, guests also agree to indemnify, defend and hold Venetian Cotai Limited and its affiliate companies¹ harmless from and against any and all claims, losses, damages and liabilities, of any kind or nature arising from Ant Group's breach of any of its obligations under any Personal Data Laws and Standards that may be applicable.
透过参与本活动，宾客明确知悉并同意支付宝将依据《蚂蚁集团隐私权政策》<http://render.alipay.com/p/c/k2h4n8ug> 对用户在本次活动中提交的相关个人信息进行处理。通过登记参与并完成请求与付款，宾客亦同意作出弥偿、为威尼斯人路氹股份有限公司及其关联公司¹辩护并使我们免受因蚂蚁集团违反其在任何适用的个人信息法律及准则下的任何义务而引起的任何种类或性质的任何及所有索赔、损失、损害和责任。
9. Venetian Macau Limited, Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited (collectively, the "Company") reserve the right to amend, cancel, suspend or modify these Terms and Conditions or this Campaign, or disqualify any person, at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of the Company shall be final.
威尼斯人澳门股份有限公司、威尼斯人路氹股份有限公司及东方威尼斯人有限公司（统称「公司」）保留在未提前通知的情况下，随时修改、取消、暂停或更改本条款与细则或活动，又或取消任何人士参与本活动资格的权利。如有任何争议，本公司保留最终裁决权。

10. Given that Las Vegas Sands Corp. (LVSC) is headquartered in the United States of America, hotels operating under the LVSC portfolio of brands are legally restricted from conducting business with any persons or entities that are designated on the U.S. Department of the Treasury's Office of Foreign Assets Control (OFAC) List of Specially Designated Nationals and Other Blocked Persons (including terrorists and narcotics traffickers) (the "OFAC List"), since LVSC and affiliates could be determined to have derived income, directly or indirectly, from any such prohibited business activities. The OFAC List can be found by visiting <https://sanctionslist.ofac.treas.gov/Home/SdnList>. Guests represent and warrant that they are currently not on the OFAC List, nor on any similar restricted party listings, including those maintained by other governments pursuant to applicable United Nations, regional or national trade or financial sanctions, nor on the DICJ and/or Internal Barred Patrons List. If guests are on any such restricted party list or is added to such restricted party list during this Campaign, the Company reserves the right to disqualify the guests, and prizes shall not be issued or allowed to be claimed. Guests further undertake to notify the Company immediately if guests are on or added on to any such restricted list during this Campaign.

鉴于美国拉斯维加斯金沙集团（LVSC）总部位于美国，LVSC 品牌组合辖下经营的酒店均受法律限制，不得与美国财政部的外国资产管制办公室（OFAC）《特定国民与禁止往来人员名单》（List of Specially Designated Nationals and Other Blocked Persons）（包括恐怖分子及毒贩）（「OFAC 名单」）所指定之任何人士或实体开展业务，因为 LVSC 及附属公司可能会被断定自任何该等被禁止的商业活动中直接或间接获取收入。OFAC 名单载于 <https://sanctionslist.ofac.treas.gov/Home/SdnList>。宾客声明及保证他们目前并无被列入 OFAC 名单，或任何类似受限制方名单，包括由其他政府根据适用的联合国、地区或国际贸易或财政制裁所持有的名单，以及 DICJ 及／或内部禁止顾客名单。若宾客被列入任何该等受限制方名单，或于本次活动过程中被新增入该受限制方名单，本公司保留权利取消其获奖资格，且不会向其颁发奖品，被取消资格者亦不可提出申索。宾客进一步承诺，若宾客于本次活动过程中被列入或被新增入任何该等受限制名单，将立即通知本公司。

11. In case of any dispute, the Company reserves the right to final decision.

如有任何争议，本公司保留最终裁决权。

12. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.

如本条款与细则之英文及中文版本有任何差异，概以英文版本为准。

Appendix I – Designated Spots and Vouchers List

附录 I – 打卡地点及优惠券清单

#	Location 点位	Voucher 1 优惠券 1	Voucher 2 优惠券 2	Voucher 3 优惠券 3
1	Venetian - LG Shroff Office 威尼斯人 - 停车场缴费处	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐券		
2	Venetian Hotel Main Entrance 威尼斯人 - 酒店正门大堂旁	Retailer Offer 零售商户礼遇		
3	Venetian - Main Entrance Corridor 威尼斯人 - 酒店正门大堂走廊	CNY 250 - 50 Dining Voucher (North) 人民币 250 元减 50 元餐券 (北方馆)	Alipay CNY 15000-100 Voucher 支付宝人民币 15000 元减 100 元券	
4	Venetian - Jiang Nan by Jereme Leung Nearby 威尼斯人 - 醉江南旁	CNY 1000 - 200 Dining Voucher (JiangNan / Pin Yue Xuan) 人民币 1000 元减 50 元餐券 (醉江南 / 品粤轩)		
5	Venetian Theatre 威尼斯人 - 威尼斯人剧场旁	CNY 250 - 50 Dining Voucher (Hiro by Hiroshi Kagata / Hiro Ramen) 人民币 250 元减 50 元餐券 (喜乐日本料理 / 喜乐拉面)		
6	Venetian - McSorleys Nearby 威尼斯人 - 麦时利酒吧旁	CNY 250 - 50 Dining Voucher (Imperial House) 人民币 250 元减 50 元餐券 (帝王点心)		
7	Venetian - Hotel South Wing Lobby 威尼斯人 - 酒店南翼大堂旁	CNY 1000-200 Dining Voucher (Imperial House) 人民币 1000 元减 200 元餐券 (帝王点心)		
8	Venetian Arena 威尼斯人 - 威尼斯人综艺馆旁	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐券	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	
9	Venetian - Hotel West Lobby 威尼斯人 - 酒店西翼大堂旁	Alipay CNY 1000-10 Voucher 支付宝人民币 1000 元减 10 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
10	Shoppes at Venetian - Marco Polo Canal 1 威尼斯人购物中心 - 马可孛罗运河旁 1	CNY 500 - 100 Discount Voucher (Boutique V / Gift Shop 88 / Emporio Di Gondola / Boutique Di Gondola / The Manchester United / Londoner Gifts / Londoner Grand Kiosk / Black Cab Escape / Eiffel Tower Gift Shop / Eiffel Tower Kiosk /	Retailer Offer 零售商户礼遇	

		NBA Macao Flagship Store) 人民币500元减100元优惠券 (V礼品轩/88礼品店/贡多拉礼品及售票廊 891号铺/贡多拉礼品及售票廊832号铺/曼联旗舰店/伦敦人礼品轩/伦敦人礼品亭/伦敦探索的士/巴黎铁塔礼品轩/巴黎铁塔礼品/NBA澳门旗舰店)		
11	Shoppes at Venetian - San Luca Canal 威尼斯人购物中心 - 圣路卡运河旁	Retailer Offer 零售商户礼遇		
12	Venetian L3 - Qube Nearby 威尼斯人三楼 - 历险 Q 立方旁	Retailer Offer 零售商户礼遇		
13	Venetian L3 - Hall E Nearby 威尼斯人三楼 - 金光会展 E 馆旁	CNY 300 - 100 Discount Voucher (teamLab SuperNature Macao) 人民币 300 元减 100 元优惠券 (澳门 teamLab 超自然空间)		
14	Shoppes at Venetian - St. Mark Square Nearby 威尼斯人购物中心 - 圣马可广场旁	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
15	Shoppes at Venetian - St Mark Square 威尼斯人购物中心 - 圣马可广场	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐饮券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
16	Shoppes at Venetian - Venetian Grand Canal 威尼斯人购物中心 - 大运河旁	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
17	Shoppes at Venetian - Great Hall 威尼斯人购物中心 - 近瑰丽堂	Retailer Offer 零售商户礼遇		
18	Shoppes at Venetian - Lion Square 威尼斯人购物中心 - 圣狮广场	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐饮券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
19	Shoppes at Venetian - Marco Polo Canal A 威尼斯人购物中心 - 马可孛罗运河旁 A	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	

20	Shoppes at Venetian - Marco Polo Canal B 威尼斯人购物中心 - 马可孛罗运河旁 B	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
21	Link Bridge to Parisian 百利宫至巴黎人桥入口	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐飲券		
22	Bridge of Stars to Londoner 星光之桥	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐飲券		
23	Londoner - Conrad lobby 伦敦人 - 康莱德酒店大堂	Alipay CNY 3000-30 Voucher 支付宝人民币 3000 元减 30 元券		
24	Londoner Hotel lobby 伦敦人 - 伦敦人酒店大堂	Alipay CNY 5000-50 Voucher 支付宝人民币 5000 元减 50 元券		
25	Londoner - Crystal Palace 伦敦人 - 伊丽莎白女王一世雕像旁	CNY 1000 - 200 Dining Voucher (Churchill's Table / The Mews) 人民币 1000 元减 200 元餐飲券 (丘吉尔餐厅 / 妙·泰)		
26	Londoner - It's Tea Time Attraction 伦敦人 - 英伦茶叙旁	CNY 500 - 100 Dining Voucher (Gordon Ramsay, The Manor) 人民币 500 元减 100 元餐飲券 (戈登拉姆齐英式酒吧 / 雅舍)	Retailer Offer 零售商户礼遇	
27	Londoner - Double Decker Adventures Attraction 伦敦人 - 奇幻双层巴士旁	CNY 1000 - 200 Dining Voucher (North Palace) 人民币 1000 元减 200 元餐飲券 (北方鸣苑 / 妙·泰)	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇
28	Londoner Grand South Entrance 伦敦人 - 伦敦人名汇南门	CNY 500 - 100 Dining Voucher (Chelsea Garden) 人民币 500 元减 100 元餐飲券 (伦敦人美食园)	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	
29	Londoner - G Bear Cafe 伦敦人 - G Bear Cafe 旁	CNY 100 - 20 Dining Voucher (G Bear Cafe / The Conservatory) 人民币 100 元减 20 元餐飲券 (G Bear café / 喜公馆)	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇
30	Londoner - Black Cab Escape 伦敦人 - 伦敦探索的士旁	Retailer Offer 零售商户礼遇		
31	Shoppes at Londoner L2 (1) 伦敦人购物中心二楼 (1)	CNY 500 - 100 Dining Voucher (Hampton Court / Chiado / St Regis Bar) 人民币 500 元减 100 元餐飲	Retailer Offer 零售商户礼遇	

		券（汉普阁／希雅度葡国餐厅／瑞吉酒吧）		
32	Shoppes at Londoner L2 (2) 伦敦人购物中心二楼（2）	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
33	Huaiyang Garden Nearby 伦敦人 - 淮扬晓宴旁	CNY 2000 - 200 Dining Voucher (Huaiyang Garden) 人民币 2000 元减 200 元餐饮券（淮扬晓宴）	Retailer Offer 零售商户礼遇	
34	Londoner Sands Lifestyle Counter 伦敦人购物中心二楼 - 金沙旅享柜台旁	CNY 500 - 100 Discount Voucher (NBA Macao Flagship Store, The Manchester United) 人民币 500 元减 100 元优惠券（NBA 澳门旗舰店／曼联旗舰店）	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇
35	Shoppes at Londoner L2 (3) 伦敦人购物中心二楼（3）	Retailer Offer 零售商户礼遇		
36	Hampton Court Nearby 伦敦人 - 汉普阁旁	CNY 2000 - 200 Dining Voucher (Hampton Court) 人民币 2000 元减 200 元餐饮券（汉普阁）	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇
37	Parisian - Bus depot (drop off) 巴黎人 - 旅游巴上落客点旁	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐饮券		
38	Parisian Main Entrance 巴黎人 - 酒店正门	CNY 100 - 20 Dining Voucher (The Cafe) 人民币 1000 元减 20 元餐饮券（咖啡厅）		
39	Parisian - Le Buffet Nearby 巴黎人 - 巴黎人自助餐旁	CNY 1000 - 200 Dining Voucher (Le Buffet) 人民币 1000 元减 200 元餐饮券（巴黎人自助餐）	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇
40	Parisian - Market Bistro Nearby 巴黎人 - 色香味旁	CNY 250 - 50 Dining Voucher (Market Bistro) 人民币 250 元减 50 元餐饮券（色香味）		
41	Parisian - Crystal Jade La Mian Xiao Long Bao Nearby 巴黎人 - 翡翠拉面小笼包旁	CNY 250 - 50 Dining Voucher (Emerald House) 人民币 250 元减 50 元餐饮券（鸿运坊）		
42	Shoppes at Parisian L3 巴黎人购物中心三楼	Retailer Offer 零售商户礼遇		
43	Parisian - Brasserie Nearby 巴黎人 - 巴黎人法式餐厅旁	CNY 250 - 50 Dining Voucher (Brasserie) 人民币 250 元减 50 元餐饮券（巴黎人法式餐厅）	Retailer Offer 零售商户礼遇	

44	Parisian - Place Vendome 巴黎人购物中心 - 凡登广场	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
45	La Chine Nearby 巴黎人 - 巴黎轩旁	CNY 2000 - 200 Dining Voucher (Le Chine) 人民币 2000 元减 200 元餐飲券 (巴黎轩)	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇
46	Shoppes at Parisian L5 巴黎人购物中心五楼	Alipay Tap! CNY 50-5 Voucher 支付宝碰一下人民币 50 元减 5 元券	Retailer Offer 零售商户礼遇	
47	Parisian - Eiffel Tower L6 Platform 巴黎人 - 巴黎铁塔 6 楼平台	CNY 500 - 100 Dining Voucher 人民币 500 元减 100 元餐飲券		
48	Sands - Main entrance 金沙 - 财神旁	CNY 500 - 100 Dining Voucher (Golden Court) 人民币 500 元减 100 元餐飲券 (金沙阁)		
49	Sands Hotel Lobby 金沙 - 酒店大堂	CNY 500 - 100 Dining Voucher (Copa Steakhouse) 人民币 500 元减 100 元餐飲券 (高雅扒房)		
50	Golden Court Nearby 金沙 - 金沙阁旁	CNY 1000 - 200 Dining Voucher (Golden Court, Copa Steakhouse) 人民币 1000 元减 200 元餐飲券 (金沙阁/高雅扒房)		

¹ Affiliates being any person or entity directly or indirectly controlling, controlled or under direct or indirect common control, including all the Macau affiliates, Las Vegas Sands ("LVS") in the United States of America, Sands China Ltd. in Hong Kong and Marina Bay Sands Pte. ("MBS") in Singapore, Zhuhai Cotai Information Services Outsourcing Co. Ltd. ("ZCISO") and Zhuhai Hengqin Cotai Information Services Co., Ltd. ("ZHCIS") in Mainland China, or any other affiliates outside of Macau.

² 关联公司指任何直接或间接控制、受控，或直接或间接共同控制的个人或实体，包括所有澳门的关联公司、美国的 Las Vegas Sands Corporation ("LVSC")、香港金沙中国有限公司 ("SCL")、新加坡滨海湾金沙 ("MBS")、及位于中国内地的珠海路坦信息服务外包有限公司 ("ZCISO") 和珠海横琴路坦信息服务有限公司 ("ZHCIS")、或任何在澳门以外的关联公司。